
ŠD POLJE JE ZA DVORANO
Športna dvorana v tem delu Ljubljane je načrtovana že več kot desetletje,

vendar nikoli ni bilo dovolj finančne moči in politične volje, da bi tudi vzhodni
predel dobil prcpotreben družbeno-športni objekt, ki bi si ga vsekakor zaslužil
zaradi športnih aktivnosti in števila prebivalcev. Tak objekt bi pospešil razvoj
kakovostnega športa, izenačil standard športnih objektov v občini in nenazad-
nje omogočil tudi razvoj drugih dejavnosti, ki takšne objekte potrebujejo za
svojo dejavnost.

Ker prihaja do različnih pobud,
kako pokriti finančno konstrukcijo
gradnje objekta, je Izvršni odbor
Sportnega društva Polje temeljito

pretresel pobudo Izvršnega sveta ob-
čine Moste-Polje. Res je bilo pri zago-
varjanju in dokazovanju potreb po ta-
kem objektu najbolj aktivno Športno
društvo Polje. vendar to še ne po-
meni, da je to zahtevo postavljalo
ozko, samo v svojem interesu, ampak
je vedno poudarjalo pomen takega
objekta za razvoj športa in drugih de-
javnosti v celotnem vzhodnem delu
mesta. Zato so člani Izvršnega odbora
poudarili predvsem potrebo po ena-
kopravnem obravnavanju potreb, in-
teresov, izkoriščanju, upravljanja kot
tudi financiranja, vodenja in lastni-
štva. Ker v pobudi IS skoraj na no-
beno vprašanje ni bilo odgovorjeno,
se IO SD POLJE razen o podpori
prepotrebne gradnje ni opredelil.

Veliko vprašanj in nejasnosti se je
izoblikovalo tudi o pobudi za odpro-

dajo Športnega doma v Polju. Ta ob-
jekt je bil zgrajen predvsem za rekre-
acijo in je bil temu namenjen, ko je bil
v lasti Sokola, Partizana in po teme-
Ijiti obnovi v letih 1977-1982 v uprav-
ljanju ŠD POLJE. Veliko dvomov,
ob nejasni vlogi in lastništvu nove
dvorane, je sprožilo predvsern vpraša-
nje. ali bi imeli krajani boljše možno-
sti za rekreacijo ali jih sploh ne bi
imeli. Prednost v novi dvorani bodo
vsekakor imela društva in kiubi, ki se
ukvarjajo s kakovostnim in tekmoval-
nim športom in teh v tem okolju ni
malo. S spremembo lastništva bi izgu-
bili tudi vso infrastrukturo za zunanja
športna igrišča. Športni dom je bil
obnovljen tudi s samoprispevki kraja-
nov in ta sredstva niso bila tako
majhna, da ne bi upoštevali mnenja
krajanov Polja, to pa je. da mora
objekt ostati namenjen športu in re-
kreaciji.

Ob vprašanju gradnje in financira-
nja športne dvorane bodo prebivalci
vzhodnega predmestja glavnega me-
sta države dobili jasen odgovor, ali so
bili in so enakovredni prebivalci in
meščani Ljubljane. •
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